

Choosing the right SD card

The choices of SD card available are wide and varied without any real way to track everything that is sold in the market. We always recommend that you make your purchase from a reputable vendor and steer from generic brands.

We cannot guarantee a successful recording on all micro SD cards due to the variety of brands and designs. In case of problems with recording we recommend using a different card.

The following SD card brands have been tested and are compatible with our cameras: Samsung, Toshiba (8GB-64GB max and must be rated class 10 or higher).

We recommend 32GB more than 64GB because the quality is relative more stable.

Wybór właściwej karty SD

Wybór kart SD jest szeroki i zróżnicowany, dlatego weryfikacja pod kątem kompatybilności wszystkich rozwiązań dostępnych na rynku jest praktycznie niemożliwa. Zalecamy dokonywanie zakupów u renomowanych dostawców i wybór akcesoriów znanych producentów.

Nie gwarantuje się możliwości pomyślnego rejestrowania obrazu i dźwięku na wszystkich kartach microSD ze względu na różnorodność marek i konstrukcji. W przypadku problemów z nagrywaniem zalecamy zastosowanie innej karty.

Karty SD następujących producentów zostały przetestowane i są kompatybilne z naszymi rejestratorami: Samsung, Toshiba (karty o maksymalnej pojemności od 8GB do 64GB, posiadające klasę prędkości zapisu 10 lub wyższą)

Bardziej zalecamy wybór kart o pojemności 32GB, niż 64GB ze względu na stosunkowo lepszą stabilność podczas ich użytkowania.

Auswahl der richtigen Speicherkarte

Aufgrund der großen Auswahl an Speicherkarten können wir leider keine Funktionsgarantie für jede auf dem Markt verfügbare Speicherkarte geben. Bitte verwenden Sie möglichst einen Speicherkarte eines Markenherstellers. Bei Problemen mit der Aufnahme oder der Funktion der Kamera selbst empfehlen wir die Verwendung einer anderen Speicherkarte. Bitte die Speicherkarte in der Kamera vor der ersten Verwendung formatieren.

Bitte verwenden Sie eine Speicherkarte eines Markenherstellers mit einer Speicherkapazität zwischen 8GB und 64GB mit CLASS 10 oder höher.